
对屏边、观音沱水电站项目的评价

屏边、观音沱水电站项目场址位于四川省屏山县屏边彝族

乡和夏溪乡,该 项目对促进屏山县经济社会和谐发展具有重要

作用:̄ 方面该项目极有利于地方的环境保护,符 合国家和地

方的发展目标;另 一方面该项目将会增加当地居民的就业机会

以及增加地方政府的财政收入,为 当地经济发展和居民脱贫致

富做出贡献。

该项目在实施中将会有效处理好发展与环境保护的关系,

严格遵循国家环境保护的法律、法规,在 保护环境的同时搞好

自身发展,在 发展中创造和谐,在 和谐中加快发展,走 可持续

发展之路。

屏山县人民政府完全支持屏边、 项目的实

施。



The Comments on Pingbian & Guanyinto Hydropower Stations by 

Pingshan County People’s Government 
 
Pingbian & Guanyintuo Hydropower Station is located in Pingbian Yi Minority Town 
and Xiaxi Town in Pingshan County, Sichuan Province. The construction of this 
project could contribute greatly to the social and economic development in Pingshan 
County, which means the construction of this project will be profitable for the 
environment protection in local area, complying with the developing object of the 
government in one respect, and increase the employment opportunities for local 
citizens and financial revenue of local government, help local people to escape from 
poverty and become rich and accelerate the economic development in local area.  
 
The implementation of this project shall treat the relationship between development 
and environment protection appropriately, complying with the laws and regulation of 
government environment protection, develop well while protecting the environment, 
also create harmony in development, and accelerate the development in harmony, 
which means develop in a sustainable way.  
 
Pingshan People’s Government totally supports Pingbian & Guanyintuo Hydropower 
Station to apply as CDM project.  
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